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Školstvu na Slovensku kvôli epidémii hlúposti bliká
červená. Slovenskí žiaci v medzinárodnom testovaní
PISA dopadli katastrofálne. Takmer tretina žiakov v
rizikovej skupine nemá základné čitateľské zručnosti. Za
národnou tragédiou je niekoľko príčin

infovojna.bz/article/video-skolstvu-na-slovensku-kvoli-epidemii-hluposti-blika-cervena

VIDEO: Školství na Slovensku kvůli epidemii hlouposti bliká červená.
Slovenští žáci v mezinárodním testování PISA dopadli katastrofálně.
Téměř třetina žáků v rizikové skupině nemá základní čtenářské
dovednosti. Za národní tragédií je několik příčin
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Drtivá většina aktivit žáků je zaměřena ze strany učitelů jen na
zapamatování si a porozumění, tedy na nejnižší myšlenkové procesy.
Rozvíjení analytického myšlení absentovalo na čtvrtině hodin. Pro
rozvoj společnosti a vyspělou budoucnost je důležité, aby učitelé
rozvíjeli zejména nejvyšší kognitivní procesy.
Národní tragédie, ostuda, zrcadlo selhání politiků. Z každé strany
včetně nového vedení resortu školství se ozývají podobné názory.
Slovensko se totiž v osmém cyklu mezinárodní studie PISA propadlo a
dostalo se k výrazně podprůměrným zemím. I když jsou
postpandemické výsledky testování alarmující, nejsou pro mnohé
odborníky ničím překvapujícím. Na Slovensku je totiž školství jen
jakousi předvolebním tématem, po volbách se strany do resortu
školství většinou nehrnou. Mohli bychom to nazvat epidemií hlouposti,
ale žáci za to nemohou. Mohla by to být epidemie nezájmu, ale ani
absolventi pedagogických fakult za to nemohou. Stav školství ovlivňuje
mnoho faktorů. Chybí motivace, podpora, systémová změna. Dokud se
to nezmění, teenagery budou v testování propadávat i nadále.

https://www.infovojna.bz/article/video-skolstvu-na-slovensku-kvoli-epidemii-hluposti-blika-cervena
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Testování PISA probíhá v tříletých cyklech a jako stálé domény se
zkoumají tři oblasti – matematická, čtenářská a přírodovědná. Slovenští
žáci získali ve všech třech oblastech výrazně nižší skóre v porovnání s
předchozím obdobím. V matematické oblasti, která byla v tomto cyklu
hlavní sledování, jsme dokonce lídry v propadu. Jak hodnotí výsledky
odborníci?

"Úplně bez problémů prorocky řeknu, že za čtyři roky nás čeká
něco podobného,   neboť i kdyby teď jsme se rychle vzpamatovali a
začali věci opravdu seriózně řešit, co se ovšem bez investic a
opatření nedá, výsledky uvidíme mnohem později," uvedl pro
Pravdu prezident Slovenské komory učitelů (SKU) Vladimír Crmoman.

Za čtyři roky se nic nezmění

Nejhůře jsou na tom 15letí žáci základních a středních škol v rámci
čtenářské oblasti, což koneckonců konstatuje ve zprávě o stavu
školství za poslední školní rok i hlavní školní inspektorka Alžběta
Štofková Dianovská. Drtivá většina aktivit žáků je zaměřena ze strany
učitelů jen na zapamatování si a porozumění, tedy na nejnižší
myšlenkové procesy.

„Rozvíjení analytického myšlení absentovalo na čtvrtině hodin,
hodnotícího na téměř dvou třetinách a tvůrčího myšlení na třech
čtvrtinách hodin, což se projevilo na výrazně nižší úrovni vyšších
poznávacích procesů. Příležitost produkovat nová kreativní řešení
měli žáci jen výjimečně,“ konstatovala hlavní inspektorka.

Pro rozvoj společnosti a vyspělou budoucnost je důležité, aby učitelé
rozvíjeli zejména nejvyšší kognitivní procesy. "Vědomostní ekonomika
se bez moudrých a vzdělaných lidí nemůže rozvíjet," uvedla. V
čtenářské a matematické oblasti máme vysoký podíl žáků, kteří
nedosáhli ani základní úrovně dovedností.



3/26

Kromě toho ve čtenářské oblasti má Slovensko nejvyšší podíl žáků
zařazených do rizikové skupiny - přes 35 procent, což je více než
třetina populace žáků ukončujících povinnou školní docházku.
Nejmenší rozdíl se projevil v přírodovědné oblasti.

Odborník na vzdělávání Juraj Hipš vnímá výsledky jako tvrdou realitu.
„Dlouhodobě vládám ani společnosti na vzdělávání nezáleží a toto
je výsledek. Ve všech měřených kategoriích jsme podprůměrní, v
propadu v matematice jsme lídry,“ zhodnotil pro Pravdu.

Prezidenta SKU výsledky testování PISA vůbec nepřekvapily. „Už od
roku 2013 pravidelně reagujeme na tyto výsledky. Ani tehdy
nebyly dobré,“ řekl.

Co s národní tragédií?

Příčin, proč úroveň vzdělanosti klesá, je několik. Odborníci považují za
největší problém nedostatečné investice do vzdělávání. "Nemůžeme
čekat za málo peněz moc muziky," uvedl Hipš.

„Oproti některým zemím Organizace pro hospodářskou spolupráci
a rozvoj (OECD) investujeme mnohem méně. Poslední roky to
klesalo a přineslo to zhoršení,“ uvedl Crmoman.

Již v roce 2012 upozorňoval Institut vzdělávací politiky, že změny se
odvíjejí od smysluplných investic. „Když se smysluplně investuje,
peníze jdou přímo do škol a jsou investovány do hlavního aktéra
vzdělávání – do učitele. Po nějakých letech to přinese nárůst
HDP,“ uvedl Crmoman.

"Pak máme vzdělanější lidi, kteří se lépe umí zaměstnat a tak dále,
jenže změny vidno za pět až deset let," připomíná.

„Deset let říkáme, že učitelé chodí na nesmyslná školení, která je
neposouvají dopředu, že systém vzdělávání se proměnil v byznys,
kde utrácejí peníze přes eurofondy nebo nějaké soukromé firmy.
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Dělali se byznysy a nepřinášelo to ovoce,“ zhodnotil prezident SKU.

Klíčová je i motivace pedagogů, rodičů, žáků, škol, ale také jejich
podpora ve smyslu podpůrných týmů a odborných zaměstnanců. "Ti
jsou často placeni z eurofondů, ale když projekt po dvou nebo
třech letech skončí, skončí i asistent nebo odborný zaměstnanec,
který podporuje slabší žáky," uvedl Crmoman s tím, že na tomto
vztahu potřebuje ministerstvo pracovat.

Hlavní školní inspektor České školní inspekce Tomáš Zatloukal pro
Pravdu uvedl, že kvalita prostředí, ve kterém se žáci učí, má na
výsledky větší vliv, než si možná mnozí dosud mysleli. „Vytvářet
příznivé prostředí mezi učiteli a žáky, podpora žáků ve vzdělávání,
způsob komunikace s nimi se ukazují jako silné faktory, které
nejenže posilují vztah žáků ke škole, ale jsou i motivačním
faktorem, který má pozitivní vliv na průběh vzdělávání a
vzdělávací výsledky,“ řekl.

\"Celé roky upozorňujeme, že se to musí řešit komplexně,
systematicky a celonárodně, ale neděje se tak,\" dodal prezident
SKU. „ Poté tu máme špatné investice, přehádkané eurofondy,
předražené nájmy, zbytečně nakoupenou techniku, předražené
počítače… Nebo jde hodně peněz do úředníků a není to řešeno
tak, aby se to dostalo přímo do těch škol,“ říká Crmoman .

Další ukazatel je, že učitel musí být adekvátně ohodnocen, aby se
mohl naplno věnovat svým žákům. Mnoho učitelů má často i dvě
povolání, aby uměli zajistit své rodiny, a na plnohodnotné vykonávání
učitelské praxe nezbývá čas.

Covid, zázemí, alfa a omega

Velmi špatnou zprávou je i to, že Slovensko patří k nejhorším iv tom,
jak nedokážeme vzděláváním pomoci dětem se sociálně slabších
rodin. Vliv socioekonomického zázemí na výkon žáků je přitom stále
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výraznější než v průměru zemí OECD. \"Místo toho zde řešíme
hlouposti, zda nevládní organizace patří do škol, strašíme gender
ideologií nebo záchody pro 72 pohlaví,\" uvedl Hipš.

Vlivy, které v našich vzdělávacích systémech působí, jsou v mnoha
oblastech podobné. Stejně je to i České republice, která však oproti
Slovensku skončila nadprůměrně a v matematické oblasti předběhla i
Finsko.

„Faktorů, které mohou mít vliv na to, proč se průměrné výsledky
Finska zhoršují, je několik – silný příliv dětí ze zemí se závažnými
problémy. Když žijete ve válce, vzdělání není ta nejvyšší priorita.
To může být také jedním z vysvětlení, proč se uvnitř škol
prohlubují rozdíly mezi žáky. Finská reflexe upozorňuje i na
přeměnu vnímané podpory žáků ze strany učitelů,“ vysvětluje
analytička českého Informačního centra o vzdělávání EDUin Nikola
Šrámková.

„Výsledky finských žáků se významně zhoršily. Důvodů, proč se
tak stalo, je několik. Jedním z nich může být i integrace
významného podílu přistěhovalců do jejich vzdělávacího systému,
což byl v minulosti i případ Německa, ale není to jediný důvod,“
řekl Zatloukal.

Nejen ve Finsku, ale iv dalších vyspělých vzdělávacích systémech se
ve výsledcích projevila distanční výuka, která má negativní dopad
zejména na žáky ze znevýhodněného rodinného prostředí.

„Vyspělé vzdělávací systémy, které vědí ve výuce nepříznivé vlivy
znevýhodněného prostředí „tlumit“, zaznamenaly v době
distančního vzdělávání, kdy byli žáci odkázáni výhradně na
podporu rodiny, významnější propad,“ hodnotí hlavní školní
inspektor ČR.
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Dosah úrovně rodinného zázemí na vzdělávací výsledky žáků je v
českém i slovenském systému jeden z nejsilnějších. „U nás roste
podíl škol, které s tímto vlivem umí pracovat, tento podíl však
ještě není tak vysoký, aby se pozitivněji projevil na úrovni celého
vzdělávacího systému. K tomu je potřebná přeměna podoby
vzdělávání, která však primárně nemusí být vždy spojena s
finančními nebo personálními náklady,“ zhodnotil Zatloukal.

Právě zhoršující se výsledky Finska a ostatních severských zemí
přitáhly pozornost. Podle OECD to ukazuje, že vzdělávací systémy v
těchto státech se potýkají s dlouhodobými problémy. Na úroveň
vzdělanosti však nepochybně ovlivňovala pandemie covidu. Slovensko
patřilo k zemím, kde byly školy zavřeny nejdéle.

„Mezinárodní organizace, vědecká obec i experti na vzdělávání
jasně říkali – školy se mají zavírat jako poslední a otevírat jako
první. Slovensko si zvolilo přesně opačnou cestu. Otevírali jsme
lyžařská střediska a kostely, ale děti jsme zavírali doma. Jsme
země zbožných lyžařů s generací dětí, která má problém číst a
počítat,“ hodnotí Hipš.

Velkým problémem je dostat se do škol kvalitních učitelů. Podpora a
kvalitní vzdělávání se musí podle Crmomana začít už při absolventech
středních škol. „Už na vysoké školy potřebujeme dostat nejlepší
středoškoláky, kteří to chtějí opravdu dělat,“ zhodnotil.

V posledních letech se jen zhruba 30 procent absolventů
pedagogických vysokých škol věnuje učitelství. „Až 70 procent
absolventů dělá něco jiného,   to je mrhání peněz. Tady začíná ten
problém,“ uvedl Crmoman.

I podle Hipše jsou alfou a omegou dobrých škol jsou dobré učitelky a
učitelé. „Můžeme do škol dávat tisíce tabletů, vybavit je krásným
školním nábytkem i připravit skvělé učebnice. Ale klíčový je dobře
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připravený a motivovaný učitel,“ hodnotí odborník.

Na tiskové konferenci v Paříži k výsledkům PISA obdrželi i jedno jasné
doporučení. „Chceme-li zmírnit socioekonomické rozdíly žáků
prostřednictvím vzdělávání, potřebujeme dostat nejtalentovanější
učitele a učitelky do tříd s největšími výzvami. Jinak bude tato
země více a více rozdělena,“ říká Hipš. „Řekněme si upřímně –
kolik voličů skutečně zajímá kvalita vzdělávání? Je to i výsledek
toho, jak se celá společnost k tomuto tématu staví,“  dodal.

Horká brambor pro politiky

Při všech změnách, které se ve školství zavádějí, trvá roky, než se
projeví výsledky. \"Proto vlastně pro slovenské vlády školství není
příliš velká priorita dlouhodobě, protože za čtyři roky vlastně
politici nevidí změny a často si školství přehazují jako horká
brambor,\" konstatoval Crmoman. Situaci nepomáhá ani častá změna
na postu ministra vnitra. Jen za poslední tři roky je Tomáš Drucker
šestým ministrem vnitra.

SKU již absolvovalo setkání s vedením resortu a Crmoman. Má podle
něj Drucker potenciál, aby pokračoval v systémových změnách? „Já to
vidím realisticky. Už jen to, že jiná politická strana má ministerstvo
financí a premiérský post, jiná politická strana má školství… Už v
minulosti byl problém dostat finance do školství, obávám se, jestli
se to nyní zlepší,“ uvedl .

„Dá se udělat to, že se zavedou systémová opatření a začne se
uklízet. Pan ministr je vyhlášen manažer. Vzal si tam manažery,
takže je tam mírná naděje,“ řekl Crmoman. „Budeme to sledovat a
vyhodnocovat. Jsme pozváni ministerstvem i do nějakých komisí,
které budou vznikat. Uvidíme,“ dodal na margo nového ministra
školství.
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S častou změnou na ministerstvu trpí i kontinuita v zavedených
změnách, jelikož každé vedení má většinou jiné představy. Na to
upozorňoval i odcházející úřednický ministr Daniel Bútora. Od září
letošního roku se přitom prvních 39 škol zapojilo do pilotního testování,
během kterého už učí podle nových pravidel obsahové reformy.
Základní školy jsou rozděleny na tři cykly. I když je mnoho učitelů
alergických na slovo reforma, jedná se o jednu z největších změn v
obsahu za poslední roky. Začali se však ozývat hlasy, že to nebyl moc
dobrý nápad.

Podle Hipše je to nepochybně krok správným směrem. „Slovensko je
posedlé memorováním a učením se encyklopedických znalostí.
Změna obsahu a forem vzdělávání je naprosto nezbytná. Ti, co
tvrdí, že není třeba nic měnit, ubližují dětem,“ uvedl s tím, že vůči
reformám je vždy jistý odpor. „Každá změna bolí a doprovázejí ji
problémy. Ale my nemůžeme dopustit, abychom měli ze škol skanzeny.
Na to máme Vlkolínec nebo Čičmany, ne vzdělávací instituce,“ míní.

Crmoman by ze zavedení cyklů nedělal žádnou kauzu. „Je to jedno
kolečko toho celého stroje. Potřebujeme pracovat na inovování
kurikulárního systému, ale řekněme si na rovinu, jak se to u nás
dělá. Nemáme vytvořenou infrastrukturu nejlepších pedagogů a
šikovných učitelů a ani neinvestujeme do toho, aby takovou síť
vytvořili,“ uvedl s tím, že právě na kvalitních pedagogech stojí
reformy.

Jak hodnotí výsledky v Česku v porovnání s předchozím obdobím čeští odborníci?

• Tomáš Zatloukal: Výsledky hodnotíme jako očekávané. Negativně je
ovlivnila pandemie covid-19 as ní spojené uzávěry škol a přechod na
distanční výuku, tu naše školy zvládly ve většině dobře. Pro hodnocení
a analýzu výsledků jsou však podstatnější další parametry, než celkový
výsledek. Těmi jsou například zastoupení žáků v jednotlivých úrovních
dovedností i podle druhů škol a odborů, míru vlivu socioekonomického
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statusu rodin žáků na jejich výsledky, rozdíly ve výsledcích
socioekonomicky zvýhodněných a znevýhodněných žáků, a další. V
těchto parametrech se mezi jednotlivými cykly náš vzdělávací systém
zhoršuje.

• Nikola Šrámková: Výsledky českých patnáctiletých žáků v šetření
PISA jsou nadprůměrné v porovnání s ostatními sledovanými zeměmi.
Avšak bodové skóre průměrných výsledků dlouhodobě klesá, což
znamená, že úroveň sledovaných gramotností se snižuje. A to ve
většině zemí OECD. Tyto průměry mohou být zavádějící, a tak je lepší
se podívat na jednotlivé úrovně dovedností. Za povšimnutí stojí nárůst
žáků, kteří nedosahují základní úrovně, který je minimálním
předpokladem pro to, aby mohly plnohodnotně fungovat ve společnosti
např.. v matematice narůstá ze 17 % v roce 2003 na 26 % v roce 2022.
Alarmující je, že 60 % žáků středních škol bez maturity nemá základní
úroveň matematické gramotnosti. To znamená, že se nám do učebních
oborů koncentrují žáci, kteří nemají funkční gramotnost, které si měli
osvojit už na základní škole. Česká republika dlouhodobě patří mezi
země, kde má rodinné zázemí a socioekonomické postavení značný
vliv na výsledky žáků. Dokonce se rozdíl mezi žáky z nejvíce
znevýhodněných a nejvíce zvýhodněného prostředí navýšil na 3 školní
roky (v matematické gramotnosti). V Česku je vztah mezi rodinným
zázemím a úspěchem žáků v matematice tak silný, že jsme čtvrtí
nejhorší z porovnávaných zemí. Tuto nerovnost akcelerovala
pandemická opatření (uzavření škol a distanční výuka), kdy právě děti
ze socioekonomicky znevýhodněného prostředí měly větší potíže se
zapojením do výuky. Rozdílnost v kvalitě panuje i mezi samotnými
školami, na což se dlouhodobě upozorňuje.

Výsledky testování PISA 2022

O výsledcích testování informovali na tiskové konferenci dne 5.
prosince 2023 ministr školství, vědy, výzkumu a sportu Tomáš Drucker
(Hlas-SD), ředitelka Výzkumného ústavu dětské psychologie a
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patopsychologie Janette Motlová a vedoucí oddělení hodnocení a
monitorování vzdělávání NIVAM Ivana Pichaničová :

 
Zdroj: pravda.sk / YouTube / InfoVojna

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, dle zákonů České republiky jsme povinni na
požádání orgánů činných v trestním řízení poskytnout jim všechny
informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše
příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce
nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou
podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně.
Mezi takové příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí
nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy pleti, jazyka, víry a
náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně.

Josef Paluška2023-12-08 11:15:23
Progresivci plní plán na 100%. Je to jednoduché, neboť každé
těleso se snaží zaujmout energii s minimálním (gravitačním)
potenciálem.

Občan Svobodný2023-12-08 12:16:51
Lít peníze do bezedné díry nemá žádný význam. Jaká je
kvalita učitelů může-li dělat učitele někdo kdo se učil na trojky
a nevěděl základní věci? Dodělal jsi nějaké pedagogické
minimum a teď učí. Kdysi se na učitele se dělal výběr dnes se
na učitele dělá nábor. Na profesi učitele by se měly dělat
nějaké testy způsobilosti, protože to nemůže dělat každý kdo
si smyslí.

https://spravy.pravda.sk/domace/clanok/691245-epidemia-nezaujmu-slovenskemu-skolstvu-blika-cervena-za-narodnou-tragediou-je-niekolko-pricin/
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VIDEO: Opoziční politici nenávidí Fica, ale touží se mu podobat.
Na Slovensku momentálně neexistuje politik, který by
předsedovi Směru konkuroval a uměl ho v blízké budoucnosti
nahradit, tvrdí někdejší mluvčí slovenského prezidenta Marek
Trubač
Bývalý mluvčí prezidenta SR Ivana Gašparoviče a odborník na
společenskou etiketu, protokol a komunikaci Marek Trubač v
pořadu Diskuse na paletě přiblížil svou práci, zkušenosti a
komentoval i společensko-politické dění na Slovensku.

2

4:3 a trhlina na důvěryhodnosti a dobré pověsti slovenské
justice optikou Jána Mazáka a reakce soudkyně Jelínkové na
článek šéfa Soudní rady SR v Deníku N
Členka Soudní rady SR a soudkyně Správního soudu v Bratislavě
JUDr. Dana Jelinková Dudzíková reagovala na článek Jana
Mazáka v Deníku N dne 01.12.2023 s názvem "4:3 a trhlina na
důvěryhodnosti a dobré pověsti slovenské justice".
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https://www.infovojna.bz/article/video-opozicni-politici-nenavidia-fica-ale-tuzia-sa-mu-podobat
https://www.infovojna.bz/article/video-opozicni-politici-nenavidia-fica-ale-tuzia-sa-mu-podobat#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/43-a-trhlina-na-doveryhodnosti-a-dobrej-povesti-slovenskej-justicie-optikou-jana-mazaka-a-reakcia-sudkyne-jelinkovej-na-clanok-sefa-sudnej-rady-sr-v-denniku-n
https://www.infovojna.bz/article/43-a-trhlina-na-doveryhodnosti-a-dobrej-povesti-slovenskej-justicie-optikou-jana-mazaka-a-reakcia-sudkyne-jelinkovej-na-clanok-sefa-sudnej-rady-sr-v-denniku-n#mdsqs
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Plány režimu ve Washingtonu DC izolovat Rusko selhávají
Transformácia systému medzinárodných vzťahov je prirodzený jav
a dochádza k nej v dôsledku zmeny mocenského pomeru, ako o
tom hovoril už zosnulý bývalý šéf americkej diplomacie Henry
Kissinger.

0

Kontroly bezinfekčnosti za covidu byly nezákonné. Podle
Nejvyššího správního soudu České republiky zasahovaly do
soukromí
Navrhovatel se u soudu domáhal zrušení mimořádného opatření
ministerstva zdravotnictví z konce roku 2021, kterým ministerstvo
stanovilo povinnost prokazovat se při vstupu do vybraných zařízení
bezinfekčností, a to na základě covid pasů, které kontrolor načetl
pomocí aplikace „čTečka“.
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https://www.infovojna.bz/article/plany-rezimu-vo-washingtone-dc-izolovat-rusko-zlyhavaju
https://www.infovojna.bz/article/plany-rezimu-vo-washingtone-dc-izolovat-rusko-zlyhavaju#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/kontroly-bezinfekcnosti-za-covidu-byly-nezakonne-podle-nejvyssiho-spravniho-soudu-ceske-republiky-zasahovaly-do-soukromi
https://www.infovojna.bz/article/kontroly-bezinfekcnosti-za-covidu-byly-nezakonne-podle-nejvyssiho-spravniho-soudu-ceske-republiky-zasahovaly-do-soukromi#mdsqs
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VIDEO: Advokát Ribár o neľudských podmienkach vo väzbe,
nezákonných praktikách čurillovcov, o ich previazanosti s
prokurátormi aj sudcami, ale aj o Danielovi Lipšicovi a dôvodoch
pre zrušenie Úradu špeciálnej prokuratúry a Špecializovaného
trestného súdu
„Pravda nebola dôležitá,” hovorí o vynucovaných priznaniach
advokát a predseda Občianskeho združenia Za demokraciu a
právny štát JUDr. Martin Ribár, ktorého trestná mašinéria držala
nezákonne vo väzbe 18 mesiacov.
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https://www.infovojna.bz/article/video-advokat-ribar-o-neludskych-podmienkach-vo-vazbe-rozhovor-anka-zitna
https://www.infovojna.bz/article/video-advokat-ribar-o-neludskych-podmienkach-vo-vazbe-rozhovor-anka-zitna#mdsqs
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VIDEO: Pred Úradom vlády protestovali prívrženci progresívno-
liberálnej opozície, ktorí tlieskali Lipšicovi & spol. Fico vraj opäť
unáša štát, valcuje demokraciu, nastoľuje autokraciu a kradne
slobodu „Tejtokrajine“. Na pódiu vystúpil Sorosov sluha
Šimečka, politici z KDH a SaS, ale aj proukrajinskí fanatici z
politických mimovládok, ktorí hejtovali Rusko, konšpirovali o
Putinovi a velebili neonacistický režim v Kyjeve
Na Námestí slobody v Bratislave sa vo štvrtok 7. decembra o
18:00 konalo protestné zhromaždenie, ktoré spoločne organizovali
opozičné strany Progresívne Slovensko, Kresťanskodemokratické
hnutie a Sloboda a Solidarita. Tie sa obávajú, že zrušením
Lipšicovej politickej prokuratúry vyjdú na svetlo sveta zločiny, ktoré
tu bývalá garnitúra v službách USA a globalistov páchala, keď
rozvracala právny štát, umlčiavala iné názory, zavádzala totalitné
protipandemické opatrenia, nútila ľudí do nosenia rúšok,
testovania, pichania si smrteľných injekcií, likvidovala firmy,
slobodu, demokraciu a ekonomiku Slovenskej republiky.
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https://www.infovojna.bz/article/video-pred-uradom-vlady-protestovali-privrzenci-progresivno-liberalnej-opozicie
https://www.infovojna.bz/article/video-pred-uradom-vlady-protestovali-privrzenci-progresivno-liberalnej-opozicie#mdsqs
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VIDEO: Fico v parlamente vyzval veľvyslanca USA, aby sa zdržal
vyjadrení, ktoré vstupujú do interných suverénnych záležitostí
Slovenska
Predseda vlády SR Robert Fico (Smer-SSD) odpovedal dňa 7.
decembra 2023 v pléne Národnej rady Slovenskej republiky na
otázku ohľadne prijatia veľvyslancov USA a Ruskej federácie na
Úrade vlády SR, ktoré sa uskutočnilo 30. novembra a priblížil
obsah oboch stretnutí. Reagoval aj na najnovšie zasahovanie USA
do vnútorných záležitostí Slovenska. USA totiž vyzvali slovenskú
vládu, aby nerušila Úrad špeciálnej prokuratúry bez odbornej
diskusie a narýchlo.
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https://www.infovojna.bz/article/video-fico-v-parlamente-vyzval-velvyslanca-usa-aby-sa-zdrzal-vyjadreni-ktore-vstupuju-do-internych-suverennych-zalezitosti-slovenska
https://www.infovojna.bz/article/video-fico-v-parlamente-vyzval-velvyslanca-usa-aby-sa-zdrzal-vyjadreni-ktore-vstupuju-do-internych-suverennych-zalezitosti-slovenska#mdsqs
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Návrh Ficovej vlády zrušiť Lipšicovu prokuratúru je podľa
Generálnej prokuratúry komplexný, vykonateľný a v súlade s
ústavou. Čaputová je šokovaná, že spolitizovaná a
zdiskreditovaná špeciálna prokuratúra končí s takou rýchlosťou.
Prezidentka počíta s možnosťou novelu zákona vetovať, ale aj
obrátiť sa na Ústavný súd
Premiér Robert Fico (Smer-SSD) v stredu oznámil, že Úrad
špeciálnej prokuratúry sa zruší. Kauzy, ktoré rieši, majú prejsť do
agendy krajských prokuratúr. Vyplýva to z návrhu novely Trestného
zákona, ktorou sa menia viaceré právne normy. Materiál 6.
decembra 2023 schválila vláda. Kabinet zároveň odsúhlasil, aby sa
legislatívna zmena prerokovala v skrátenom legislatívnom konaní.

3

https://www.infovojna.bz/article/navrh-ficovej-vlady-zrusit-lipsicovu-prokuraturu-je-podla-generalnej-prokuratury-komplexny-vykonatelny-a-v-sulade-s-ustavou
https://www.infovojna.bz/article/navrh-ficovej-vlady-zrusit-lipsicovu-prokuraturu-je-podla-generalnej-prokuratury-komplexny-vykonatelny-a-v-sulade-s-ustavou#mdsqs
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VIDEO: Šéf rezortu vnútra Šutaj Eštok zverejnil meno prvého
„kostlivca“, ktorého po príchode na ministerstvo vo svojej skrini
po vyčíňaní Matovičo-Hegerovo-Ódorovho režimu našiel v skrini
svojho predchodcu na úrade - koniec platnosti ružových
vodičákov. Romana Mikulca podľa neho namiesto riadenia
ministerstva a riešenia problémov zaujímala politická pomsta a
čistky v polícii za účelom prenasledovania opozície v spolupráci
s čurillovcami
Minister vnútra SR Matúš Šutaj Eštok (Hlas-SD) na svojej
štvrtkovej tlačovej besede skonštatoval, že pomyselných kostlivcov
je neuveriteľné množstvo. Prisľúbil zároveň prezentovanie
informácií, ktoré po tom, ako sa ujal funkcie ministra vnútra zistil
spoločne so svojimi spolupracovníkmi.
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https://www.infovojna.bz/article/video-sef-rezortu-vnutra-sutaj-estok-zverejnil-meno-prveho-kostlivca-ktoreho-po-prichode-na-ministerstvo-vo-svojej-skrini-nasiel
https://www.infovojna.bz/article/video-sef-rezortu-vnutra-sutaj-estok-zverejnil-meno-prveho-kostlivca-ktoreho-po-prichode-na-ministerstvo-vo-svojej-skrini-nasiel#mdsqs
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VIDEO: Šéf kultúrno-mediálneho výboru Michelko o tom, kto
financuje mimovládky a ovplyvňuje médiá. Medzi krágľovačmi
iných názorov a vlasteneckých médií v cenzorskom
kádrovackom politbyre sedia kovaní progresívci, redaktori
Sorosových červených denníčkov a firma prepojená na ESET.
Súčasťou tejto grantovej schémy bolo obhajovanie
národnoštátnych záujmov USA!
Predseda Výboru NR SR pre kultúru a médiá Roman Michelko
(SNS) vo svojom videoblogu aj vo vysielaní Slovenského rozhlasu
sa vyjadril k falošnému boju proti hybridným hrozbám, ktorí hlásajú
progresívno-liberálni politici a s nimi spriaznené mimovládky a
médiá.
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https://www.infovojna.bz/article/video-sef-kulturno-medialneho-vyboru-michelko-o-tom-kto-financuje-mimovladky-a-ovplyvnuje-media
https://www.infovojna.bz/article/video-sef-kulturno-medialneho-vyboru-michelko-o-tom-kto-financuje-mimovladky-a-ovplyvnuje-media#mdsqs
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Dajte si pozor slovutní politici, aby muziku v tej vašej
parlamentnej vieche neurčoval a netvrdil primáš Matovič.
Bláznov treba izolovať, nie napodobňovať. Prispôsobovať sa
tomuto slovníku je skratka do pekla, odkazuje Chmelár
Na den sv. Mikuláše dne 6. prosince 2023 zavítali do parlamentu
děti z folklórního souboru. Oblečené v krojích zpívali a koledovali.
Předseda parlamentu Peter Pellegrini jim za vystoupení na půdě
Národní rady SR poděkoval. Situaci krátce k tomu využil předseda
hnutí svých klonů Igor Matovič, který to v pozadí celé sledoval.
Přistoupil k folklórnímu souboru a začal ukazovat na odcházejícího
Pellegriniho. „Děti abyste věděli. Tento pán je lhář...,“ přimlouval se
dětem, které se mu už otáčely zády. Diskuse ještě proběhla mezi
zjevnou šéfkou folklorního souboru v kroji. Matovič jí nakonec řekl:
„Paní vy jste velmi trapná. Takto zneužít děti, to je opravdu
ostuda.“ Incident ve stručnosti na sociální síti komentoval i
publicista, politický analytik a vysokoškolský pedagog Eduard
Chmelár a poukázal v této souvislosti na vyjádření vůdce
Progresivního Slovenska Michala Šimečku, který nazval
generálního prokurátora "Marošem 36".
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https://www.infovojna.bz/article/blaznov-treba-izolovat
https://www.infovojna.bz/article/blaznov-treba-izolovat#mdsqs
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VIDEO: Výjimečná událost v dějinách vojenského letectva a v
dějinách Ruska během Putinovy   návštěvy na Blízkém východě
Ozbrojené stíhačky ruské armády eskortovaly z Ruska až na
Blízký východ prezidentský speciál s Vladimirem Putinem.
Zajímavostí je, že jen velmi málo zemí obecně povoluje vstup
ozbrojených letadel na své území, s výjimkou spojeneckých zemí.

9

Doporučujeme
 

Následky "očkování"

https://www.infovojna.bz/article/video-vynimocna-udalost-v-dejinach-vojenskeho-letectva-a-v-dejinach-ruska-pocas-putinovej-navstevy-na-blizkom-vychode
https://www.infovojna.bz/article/video-vynimocna-udalost-v-dejinach-vojenskeho-letectva-a-v-dejinach-ruska-pocas-putinovej-navstevy-na-blizkom-vychode#mdsqs
https://www.infovojna.bz/embed/y78gyUvh99wjSbhg
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Program rádia 
 Změna programu je vyhrazena.

Žádný program

https://obchod.infovojna.bz/produkt/darina-havrlentova-mobing
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Tipy a rady

Telegram - instalace do mobilu PDF návod, čeština, překladač Od:
Vlasto
Jak instalovat telegram Videonávod pro uživatele Od: Kamil

https://obchod.infovojna.bz/produkt/jan-safin-chazarsky-golem-ii
https://www.infovojna.bz/data/files/2022/Telegram-instalacia.pdf
https://www.infovojna.bz/data/video/telegram.avi
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https://obchod.infovojna.bz/produkt/damske-tricko-iv-samorinske-vrabce-svetlomodra
https://obchod.infovojna.bz/produkt/panske-tricko-iv-samorinske-vrabce-tmavosiva
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Zajímavosti

Scott Ritter: Zelenskij bude odstraněn - stal se Američanem
překážkou https://sk.news-front.su08.12.2023
Slovensku hrozí před Vánocemi potravinový kolaps! Možná
nekoupíte základní potraviny https://plenum.sk08.12.2023

https://obchod.infovojna.bz/produkty/ine
https://obchod.infovojna.bz/produkt/gustav-murin-mafia-na-slovensku
https://sk.news-front.su/2023/12/08/scott-ritter-zelenskij-bude-odstraneny-stal-sa-americanom-prekazkou/
https://plenum.sk/slovensku-hrozi-pred-vianocami-potravinovy-kolaps-mozno-nekupite-zakladne-potraviny/
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Tak rychle ještě Fico lidi nenaštval, píše slovenský tisk
https://www.novinky.cz08.12.2023
Syn prezidenta USA Hunter Biden čelí dalším obviněním, tentokrát
kvůli daním https://www.epochtimes.cz08.12.2023
O víkendu nás čeká další sněžení. Potom však počasí přinese
něco, co nepotěší https://www.imeteo.sk07.12.2023
Češi mají nejlepší vztah ke Slovákům, nejhorší k Arabům, ukázal
průzkum https://www.aktuality.sk07.12.2023
Zemětřesení ve vedení zpravodajství - Machaj ohlásil změny
https://www.omediach.com07.12.2023
VIDEO: SLEDUJTE ruské tanky v akci na Donbasu
https://www.rt.com07.12.2023
Šéfky amerických univerzit vyvolaly pobouření nejasnými výroky o
genocidě Židů https://www.epochtimes.cz07.12.2023
Paul Craig Roberts: Civilizace se rozpadla
https://zvedavec.news07.12.2023
Bratislava se ocitla na 2. místě nejlepších párty měst v Evropě:
Dostalo ji sem i levné pivo, vítěze máme za rohem
https://www.interez.sk07.12.2023
Husté sněžení způsobilo na středním Slovensku energetickou
kalamitu https://www.teraz.sk07.12.2023
Ruské vzdušné síly zahájily vysoce přesné údery na pozice v
chersonském směru https://www.armadnymagazin.sk07.12.2023
Šimečka poslal drzý vzkaz Generálnímu prokurátorovi SR. Ten
nečekal a pro předsedu PS má odpověď https://ereport.sk07.12.2023
Na univerzitě v Las Vegas se střílelo https://www.novinky.cz06.12.2023
Po snížení DPH potraviny zdraží, zjistil od obchodníků ministr
Výborný https://www.idnes.cz06.12.2023
Spoluzakladatel společnosti Apple Steve Wozniak obdrží srbský
pas https://www.trend.sk06.12.2023
VIDEO Pokud jsou podle DeníkuN smilstva uměním, tak podle nás
je to zvrácené, říká znechuceně Danko https://ereport.sk06.12.2023

https://www.novinky.cz/clanek/zahranicni-tak-rychle-jeste-fico-lidi-nenastval-pise-slovensky-tisk-40453548
https://www.epochtimes.cz/2023/12/08/syn-prezidenta-usa-hunter-biden-celi-dalsim-obvinenim-tentokrat-kvuli-danim/
https://www.imeteo.sk/spravy/prve-info-cez-vikend-nas-caka-dalsie-snezenie-potom-vsak-pocasie-prinesie-nieco-co-nepotesi
https://www.aktuality.sk/clanok/ykkGxIw/cesi-maju-najlepsi-vztah-k-slovakom-najhorsi-k-arabom-ukazal-prieskum/
https://www.omediach.com/tv/25823-zemetrasenie-vo-vedeni-spravodajstva-machaj-ohlasil-zmeny
https://www.rt.com/russia/588517-russian-tanks-donbass-video/
https://www.epochtimes.cz/2023/12/07/sefky-americkych-univerzit-vyvolaly-poboureni-nejasnymi-vyroky-o-genocide-zidu/
https://zvedavec.news/komentare/2023/12/9897-civilizace-se-rozpadla.htm
https://www.interez.sk/bratislava-sa-ocitla-na-2-mieste-najlepsich-party-miest-v-europe-dostalo-ju-sem-aj-lacne-pivo-vitaza-mame-za-rohom/
https://www.teraz.sk/slovensko/brief-huste-snezenie-sposobilo-na-st/759769-clanok.html
https://www.armadnymagazin.sk/2023/12/07/ruske-vzdusne-sily-zacali-vysoko-presne-udery-na-pozicie-v-chersonskom-smere/
https://ereport.sk/michal-simecka-si-dovoluje/
https://www.novinky.cz/clanek/zahranicni-amerika-strelba-v-las-vegas-40453390
https://www.idnes.cz/ekonomika/domaci/potraviny-obchod-ceny-zemedelsivi-retezce.A231204_114836_ekonomika_drh
https://www.trend.sk/spravy/spoluzakladatel-spolocnosti-apple-steve-wozniak-dostane-srbsky-pas
https://ereport.sk/ak-su-podla-dennikan-smilstva-umenim/
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HARABIN: PENÍZE ZE SOROSOVÝCH MIMOVLÁDEK TŘEBA
DÁT MATICI SLOVENSKÉ https://www.extraplus.sk06.12.2023
Lipšic se vzdá funkce, pokud vláda garantuje, že nezasáhne do
postavení speciální prokuratury https://domov.sme.sk06.12.2023
Katargate: rozsáhlá korupce v Evropském parlamentu
https://akw.sk05.12.2023
V Bratislavě už brzy nasněží. Doprava bude problematická, na toto
je třeba se připravit https://news.refresher.sk05.12.2023
Dezinformace a megalež https://zvedavec.news05.12.2023
Uniklé video z roku 1974 odhaluje Rockefellerovu plánovanou
agendu depopulace (VIDEO) https://cz24.news05.12.2023
Richard Sulík plánuje velkolepý vánoční večírek pro novináře! Jde
minout, co „ušetřil“ v   Dubaji? https://ereport.sk05.12.2023

 
 

https://www.extraplus.sk/clanok/harabin-peniaze-zo-sorosovych-mimovladok-treba-dat-matici-slovenskej
https://domov.sme.sk/c/23253071/lipsic-sa-vzda-funkcie-ak-vlada-garantuje-ze-nezasiahne-do-postavenia-specialnej-prokuratury.html
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